
Digitalt styrelsemöte BANKs 2023-08-17 
Närvarande: MH, SK, WE, PB, HL, RAL 

 

1. Mötets öppnande. Ordförande hälsade välkommen till höstens första möte och förklarade 

mötet öppnat.  

 

2. Föregående protokoll. En kompletterande uppgift har inkommit. SK kompletterar protokollet 

och skickar vidare till webmaster.  Protokollet justerades kollektivt och lades sedan till 

handlingarna. 

 

3. Konfirmering av AU beslut.  

 Att BANK skickar en bukett till förra ordförandes hustru med varmt deltagande i 

sorgen.  

 Att de beställda dekalerna Jägarens bästa vän -självklart basset artésien, som kommit 

ska säljas på plats för 120 kr styck (fler dekaler kommer att beställas). 

 

4. Inkommande post:  

 från en missnöjd kennel 

 från ordföranden i franska BAN klubben ang hälsodata och samarbete kring 

rasfrågor, man vill gärna ha kontakt och samarbete med BANK. 

 

5. Utgående post:  

 till en missnöjdkennel 

 till ordföranden i franska BAN klubben med frågan om utbyte av hälsodata 

 

 

6. Ekonomi.  Vi har idag 30 845 kr 95 öre på kontot.  

 

7. Årsboken. Styrelsen har att ta ställning till en smärre förändring. Det gäller de 

utställningsresultat som gjorts på SKK utställningar. Då vi inte konsekvent får in ALLA dessa 

kritiklappar föreslår SK att dessa bara rapporteras in som resultat, medan SBaKs utställnins 

kritiker redovisas som tidigare. Beslut tas nästa möte. 

 

8. Byte från Zoom till Teams. Zoom är uppsagt från nu och Teams gratisversion testas nu för 

våra möten, en besparing på ca 200kr/mån 

 

 

9. Avelskommittén. Avelskommittén har haft några digitala möten och pratat kring upplägg för 

uppfödarmötet. Kommittén har även kunnat konstatera att få hundägare rapporterar in 

sjukdomar via vår hälsoenkät. Vi har även haft kontakt med Kjell Andersson, genetiker, för 

att höra om han kan hjälpa oss vidare gällnade short ulna. 

 

 

10. Aktivitet/ uppfödarmöte. Anmälningar har börjat komma. Ordföranden för mötet blir Liselott 

Ringman ledamot i SKKs avelskommitté. PB undersöker kostnaden för lunchen.  

Uppfödarmötet är gratis, viltspårträffen kostar 150 kr. Möjlighet finns till att gå officiellt 

viltspårprov. Vi behöver göra en budget för mötet så snart som möjligt, Avelskommittén och 



BANK fortsätter planera för träffen. SK kontaktar de anmälda för att höra deras förväntningar 

på spårträffen. 

 

11. Bassetbladet. SK och MH undersöker om manusstopp har passerats. 

 

12. Övriga frågor. Inga övriga frågor förelåg. 

 

 

13. Nästa möte är tisdag 5/9 kl 19.00 digitalt. 

 

14. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutar dagens möte. 

 


